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När vi tillsammans med Tyresta Nationalpark och Norrköpings kommun utvecklar 
Naturkartan, en digital tjänst som skall stimulera till fler naturbesök, är vi ödmjuka inför 
uppgiften, vi vet inte riktigt vad som kommer att fungera i slutändan. Vi har en ganska bra idé 
om hur en sådan tjänst skall fungera men vi vet också att vi behöver lära oss mycket längs 
vägen. Därför vill vi till våren lansera den bästa tjänsten vi kan tänka oss men vara beredda på 
att ändra på det mesta när vi lär oss mer om hur användarna beter sig i tjänsten. En funktion i 
appen som vi tycker är viktig att lyfta fram iögonfallande för användaren kanske bara är i 
vägen då man skall använda tjänsten i praktiken. Kanske efterfrågas någon funktion på sajten 
som vi inte tänkt på tidigare. I dessa fall måste vi kunna anpassa tjänsten efter hand och bli 
bättre på att engagera användarna. Ju fler engagerade användare tjänsten får, desto fler 
kommer att hitta ut i naturen.  
 


